

## Zeichnungsschein

betreffend die ordentliche Kapitalerhöhung der **World Markets AG**, Hünenberg, gemäss Beschluss der ausserordentlichen Generalversammlung vom \_\_\_\_\_ über die Erhöhung des Aktienkapitals, zeichne ich hiermit

\_\_\_\_\_ **neu auszugebende Namenaktien der World Markets AG mit einem Nennwert von je CHF 0.30**

zum Ausgabepreis von je CHF 0.30, total also einem Ausgabepreis von **CHF** \_\_\_\_\_,

und verpflichte mich unwiderruflich und bedingungslos, den Ausgabebetrag entsprechende der oben erwähnten Beschlüsse bis spätestens am 3. Dezember 2020 zu leisten.

Diese Zeichnung erfolgt unter Bezugnahme auf die mir bekannten Statuten der World Markets AG vom 24. Juli 2020. Der vorliegende Zeichnungsschein ist bis und mit dem 31. Dezember 2020 verbindlich.

---

## Subscription Certificate

regarding the ordinary capital increase of **World Markets Ltd.**, Huenenberg, in accordance with the resolution of the extraordinary general meeting of shareholders of \_\_\_\_\_ regarding the increase of the share capital, I hereby subscribe

\_\_\_\_\_ **new issued registered shares of World Markets Ltd. with a nominal value of CHF 0.30 per share**

at an issue price of CHF 0.30 each, i.e. a total issue price of **CHF** \_\_\_\_\_,

and irrevocably and unconditionally commit myself to pay the entire issue price within the meaning of the above-mentioned resolutions by 3 December 2020 at latest.

This subscription is made with reference to the Articles of Association, dated 24 July 2020 of World Markets Ltd., of which I am aware of. The present subscription form is binding up to and including 31 December 2020.

\_\_\_\_\_  
Ort, Datum / place, date

\_\_\_\_\_  
Name / name